
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 12.03.2024 o 17:00 
Prítomní členovia: Bc. Margita Baligová, Ing. Soňa Gazdíková,  Ing. Anna Palková, Alžbeta 
Spuchľáková, Bc. Vojteška Felcanová, Ing. Ján Pullman, Monika Škovránková, Mgr. Terézia 
Baršváryová, Ing. Juraj Gubáni, Ing. Nika Regenda 
Neprítomní členovia: Mgr. Martina Trošková 
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 2023/2024, informácia 

o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu 

4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2023 
5. Návrh Školského poriadku 
6. Oboznámenie sa so smernicou mesta Senec o výberových konaniach, stanovenie postupu 

a pravidiel pri výberovom konaní na miesto riaditeľa/ky MŠ 
7. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
8. Záver 

Priebeh zasadnutia: 

1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy a otvoril zasadnutie rady. Privítal a predtavil novú členku rady školy 
delegovanú za zriaďovateľa, pani Mgr. Teréziu Baršváryovú. 

 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sa splnili. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti 
bola zverejnená na stránke MŠ. Zápisnica z predchádzajúceho zasadnutia RŠ bola 
zverejnená na stránke školy https://www.mssenecfandlyho.sk/rada-skoly/ 
 
 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 
2023/2024, informácia o pedagogicko-organizačnom a matieriálno-
technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  
Členom rady bolo zaslané vyhodnotenie výsledkov MŠ za 1. polrok. Pani riaditeľka 
odprezentovala najdôležitejšie body. Z celkového počtu 54 predškolákov sa očakáva 

https://www.mssenecfandlyho.sk/rada-skoly/


pokračovanie povinného predprimárneho vzdelávania (PPV) len u 9 detí, čo by bolo za 
posledné roky najnižšie číslo. Dochádzka bola výrazne lepšia ako pred rokom. Je citeľne 
zhoršená komunikácia s rodičmi. Bude potrebné stretnutie s rodičmi predškolákov priamo 
v priestoroch materskej školy, najmä s rodičmi, ktorí váhajú s pokračovaním PPV.  
Čo sa týka vzdelávacej činnosti, u detí sa opakujú alebo zhošujú nasledovné problémy 
– poruchy pozornosti, podráždenosť, zlá alebo nie veľmi čistá výslovnosť a komunikačná 
schopnosť, oenskorený vývin reči, zapamätanie si textu, orientovanie sa v čase, atď. 
Naopak, deti majú väščinou dobrú slovnú zásobu, zapájajú sa do rozhovorov, dobre 
slabikujú, vedia sa podpísať, dokážu identifikovať ročné obdbia, majú dobré vyvinuté 
matematické myslenie, vedie spievať a rytmizovať, majú veľmi dobré hygienické návyky. 
V MŠ prebieha bohatá krúžková činnosť. Deti navštevovali aj divadelné a hudobné 
predstavenia, absolvovali návštevu u hasičov 
V spolupráci s TENENET prebieha sa v priestroch MŠ logopedická poradňa pre 15 detí. Deti 
navštevujú ZUŠ a matematický krúžok Kid Genius. 
Z grantu BSK a spolufinancovania mesta Senec sa vybudoval altánok. MŠ bola úspešná 
v získaní grantu z ministerstva školstva, VÚB a ZSE. 
Stále prebieha projekt Zelená škola, Školské ovocie a Školské mlieko.. 
 

 
Uznesenie 01/2024: Rada školy berie predložené vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 
výsledkov a informáciu o zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu na vedomie. 
 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2023 
Pani riaditeľka predstavila výsledky hospodárenia za rok 2023. Požiadavky MŠ boli 
zriaďovateľom dofinancované. Diskusia sa viedla o možnom väčšom uvoľnení kapitálových 
prostriedkov zo strany zriaďovateľa na dokončenie hracej zostavy na dvore MŠ – požiadavka 
na 10.000 eur. 

 
Uznesenie 02/2024: Rada školy berie predloženú správu o výsledkoch hospodárenia za rok 

2023 na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

5. Návrh školského poriadku 
Pani riaditeľka informovala členov rady školy o novom Školskom poriadku, ktorý spresnil 
práva dieťaťa podľa Charty OSN, spresnil povinnosť zákonného zástupcu absolvovať 
s dieťaťom vyšetrenie v CPP, ak to určí riaditeľ/ka MŠ, spresnili sa práva a povinnosti 
zákonných zástupcov po určení ich práv k dieťaťu na základe rozhodnutia súdu, atď. 

 
Uznesenie 03/2024: Rada školy v súlade s § 153, ods. 1 zákona č. 245/2008 Z.z. návrh 

Školského poriadku prerokovala a odporúča riaditeľke Školský poriadok vydať. 



Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

6. Oboznámenie sa so smernicou mesta Senec o výberových konaniach, 
stanovenie postupu a pravidiel pri výberovom konaní na miesto riaditeľa/ky 
MŠ 
Predseda rady školy informoval o prijatej smernici. Stručne vysvetlil, čo smernica upravuje 
a čo je jej cieľom. V apríli by sa malo uskutočniť výberové konanie na miesto riaditeľa/ky 
MŠ, rada školy diskutovala o procese a organizácii celého procesu. Po otváraní obálok 
prihlásených kandidátov bude predseda RŠ členov informovať o ďalšom postupe. 

 
Uznesenie 04/2024: Rada školy berie informácie o pripravovanom výberovom konaní na 

vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 
7. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 

Neboli žiadne body. 
 

 

8. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 

a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zasadnutie sa o 18:00 skončilo. 

 
V Senci dňa 25.03.2024 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Ing. Nika Regenda   podpis: ______________________________ 
 


